
Protokół Nr VIII/2003
--------------------------------------------------------------------------------------

sesji Rady Miejskiej w Dobrej odbytej 28 października 2003 r. 
w sali konferencyjnej  Domu Kultury w Dobrej.

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Eugeniusz Żerkowski  o godz. 910 otworzył 

VIII sesję  Rady Miejskiej  w Dobrej  stwierdzając,  że na stan 15 radnych Rady 
Miejskiej w Dobrej w sesji  bierze udział 14 radnych, co stanowi quorum, przy 
którym Rada może obradować i podejmować uchwały.
Lista obecności radnych  stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Przewodniczący Eugeniusz  Żerkowski   poinformował,  że  w posiedzeniu 
udział  biorą  zaproszeni  goście:  radny  powiatowy  –  p.  Andrzej  Piątkowski, 
kierownicy  jednostek,  zakładów  pracy,  przedstawiciele  samorządów  wiejskich, 
sołtysi  oraz  Burmistrz  Dobrej  –  p.  Marianna  Ochocka,  Sekretarz  Dobrej  –  p. 
Bogdan Kmieć i Skarbnik Dobrej – p. Beata Kmieć.
Listy obecności zaproszonych gości stanowią załączniki nr 2 i 3 do protokółu.
Protokołowała obrady – Barbara Kominiarczyk – inspektor UM w Dobrej.

Przewodniczący stwierdził,  że  nie  zostały  zgłoszone  wnioski  w  sprawie 
zmiany porządku obrad, a następnie przedstawił porządek obrad VIII sesji Rady 
Miejskiej w Dobrej.

Porządek obrad :

1. Otwarcie Sesji.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Przedstawienie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
5. Interpelacje i zapytania radnych.
6. Sprawy samorządu.
7. Sprawozdanie Burmistrza Dobrej z realizacji uchwał i działalności 

międzysesyjnej. 
8. Podjęcie uchwał w sprawie:

1) zmiany budżetu na 2003 r. – nr VIII/54/03,



2) ustalenia wysokości opłaty za przyjęcie odpadów komunalnych stałych – 
nr VIII/55/03

3) ustalenia  górnych  stawek  opłat  za  świadczone  usługi  komunalne  w 
zakresie wywozu nieczystości płynnych i stałych – nr VIII/56/03

9. Opinia w sprawie celowości realizacji i dofinansowania dróg dojazdowych do 
gruntów rolnych.

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.
11. Wolne wnioski.

ad: 4.
Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji.

 
Przewodniczący oznajmił, iż protokół Nr VII/2003 z poprzedniej sesji Rady 

Miejskiej w Dobrej był wyłożony do wglądu przed posiedzeniem Rady.
Przewodniczący stwierdził, że jest napisany zgodnie z przebiegiem sesji i 

zgłosił wniosek o nie odczytywanie protokołu, gdyż jest on do wglądu w biurze 
Rady, w godzinach pracy urzędu .

Wniosek  został  przyjęty  przez  Radę  jednogłośnie  tj.  na  14  radnych  za  jego 
przyjęciem głosowało 14, przeciw – nie zgłoszono, gł. wstrzymujące – brak. 
Protokół nr VII/2003 sesji Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 11.09.2003 r. został 
jednogłośnie przyjęty przez Radę, bez odczytywania.

ad: 5.
Interpelacje i zapytania radnych.

Radny  Paweł  Janicki  zapytał,  czy  gmina  Dobra  należy  do  powiatu 
tureckiego skoro od dłuższego czasu nie wycinane są krzewy rosnące przy drogach 
powiatowych Potworów – Dobra i  Mikulice – Wietchinin,  natomiast  w gminie 
Kawęczyn prace takie są wykonywane.

Radny Henryk Gręzicki prosił o informacje jak gmina jest przygotowana, 
aby zimą pomagać ludziom samotnym, potrzebującym pomocy.
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ad:  6.
Sprawy samorządu.

Przedstawiciele samorządu nie zgłosili żadnych spraw.

ad:  7.   
Sprawozdanie   Burmistrza  Dobrej     z realizacji uchwał i działalności   

międzysesyjnej.

Burmistrz  Dobrej  p.  Marianna  Ochocka  przedstawiła  sprawozdanie  z 
wykonania uchwał Rady Miejskiej w Dobrej i działalności międzysesyjnej.
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Radni nie zgłosili zapytań do przedstawionej informacji.

ad: 8.
Podjęcie uchwał

1) Zmiana budżetu na 2003 r.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrej Eugeniusz Żerkowski, na prośbę 
p. Burmistrz oddał głos p. Beacie Kmieć – Skarbnikowi Dobrej, która przedstawiła 
zmiany budżetu na 2003 r. zgodnie z załącznikiem nr 5. 

Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski poprosił przewodniczących Komisji 
o  przedstawienie  ich  opinii  nt.  proponowanych  zmian  budżetu  łącznie  z 
przedstawionymi przez p. Skarbnik.

Przewodniczący  Piotr  Bernard  Stencel  przedstawił  pozytywną  opinię 
Komisji  Budżetowej  i  Mienia  Komunalnego  do  projektu  uchwały  wraz  ze 
zmianami przedstawionymi na sesji.
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Radny  Michał  Błazełek  przewodniczący  Komisji  Socjalno  –  Społecznej 
oświadczył, że również Komisji Socjalno – Społecznej wydała pozytywna opinię 
do zaproponowanych zmian budżetu.

Radny Paweł Janicki zapytał o zmiany w budżecie dotyczące przeniesień z 
materiałów na usługi w dziale „Kultura fizyczna i sport”

Skarbnik Dobrej p. Beata Kmieć wyjaśniła, że zmiana jest dokonywana  w 
ramach  jednego  działu  –  „Kultura  fizyczna  i  sport”.  Konieczność  zmiany 
spowodowana  jest  zbyt  wysokim  planem  na  materiały,  który  nie  zostanie 
zrealizowany, natomiast w rozdziale dot. usług zaplanowano zbyt małe kwoty. 

Innych pytań nie zgłoszono.

Przewodniczący  zarządził  przegłosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany 
budżetu na 2003 r.

Uchwała została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 14 radnych obecnych na 
sali podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 14 radnych, przeciw---------, 
głosy wstrzymujące-------.

Uchwała  nr VIII/54/03  Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 28.10.2003 r. w sprawie 
zmiany budżetu na 2003 r. stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

Przybył radny Krzysztof Kucharski i na sesji obecnych było 15 radnych.

2) Ustalenie wysokości opłaty za przyjęcie odpadów komunalnych stałych

Pani  Burmistrz  poinformowała,  że  na  podstawie  przeprowadzonej  przez 
Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Dobrej kalkulacji stwierdzono 
wysokie koszty eksploatacji składowiska, na które składają się m.in.: 

- koszty utrzymania pracowników
- zakup materiałów
- opłaty za korzystanie ze środowiska
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- usługi porządkowe
- planowane inwestycje (zapłata za wykonanie dokumentacji na piezometr). 

Zaproponowała ustalenie nowej stawki opłaty za przyjęcie wynosi 1 m3 odpadów 
komunalnych na składowisko w wysokości 26,30 zł (w tym 7% VAT)
Wyjaśniła, iż p. kierownik Zakładu proponowała dwie propozycje – wyższą stawkę 
opłaty,  i  wtedy z  uzyskanych dochodów można byłoby wykonać dokumentację 
rekultywacji składowiska, niższą – działalność Zakład Gospodarki Komunalnej i 
Mieszkaniowej w Dobrej bezinwestycyjna.

Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Piotr Bernard 
Stencel  prosił, aby p. Burmistrz przedstawiła dokładnie propozycję stawki, gdyż 
na posiedzeniach komisji omawiane dwie propozycje kierownika zakładu, jednak 
radni zrozumieli, iż propozycją p. Burmistrz jest stawka niższa tj. wysokość opłaty 
22,96  zł  (w  tym  7%  VAT)  za  przyjęcie  1  m3 odpadów  komunalnych  na 
składowisko. 

Przewodniczący  Piotr  Bernard  Stencel  poinformował,  że  Komisja 
Budżetowa i Mienia Komunalnego przyjęła pozytywną opinię do projektu uchwały 
ze stawką 22,96 zł (w tym 7% VAT) za przyjęcie 1 m3 odpadów komunalnych na 
składowisko. 

P. Burmistrz zaproponowała do przegłosowania stawkę w wysokości 22,96 
zł (w tym 7% VAT) za przyjęcie 1 m3 odpadów komunalnych na składowisko, taką 
jak radni przyjęli na posiedzeniach komisji.  Wyjaśniła, iż zaproponowała wyższą 
stawkę, aby zwiększyć dochody budżetu na 2004 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrej Eugeniusz Żerkowski poprosił o 
przedstawienie opinii Komisji Socjalno – Społecznej.

Radny  Michał  Błazełek  przewodniczący  Komisji  Socjalno  –  Społecznej 
oświadczył, że również Komisja Socjalno – Społeczna pozytywnie zaakceptowała 
przedstawiony projekt uchwały i stawkę 22,96 zł. Radny zwrócił uwagę, że także 
przy tej stawce przewidziana jest inwestycja – wykonanie piezometru.
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P.  Burmistrz  wyjaśniła,  iż  kwota  ta  przewidziana  jest  na  wykonanie 
dokumentacji  na  piezometr,  gdy  przy  wyższej  stawce  oprócz  dokumentacji 
planowano wykonanie części inwestycji. 

Przewodniczący  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia 
wysokości  opłaty  za  przyjęcie  odpadów  komunalnych  stałych,  a  następnie 
zarządził jego przegłosowanie.

Uchwała została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 15 radnych obecnych na 
sali podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 15 radnych, przeciw---------, 
głosy wstrzymujące-------.

  

Uchwała  nr VIII/55/03  Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 28.10.2003 r. w sprawie 
ustalenia  wysokości  opłaty za  przyjęcie  odpadów komunalnych stałych stanowi 
załącznik nr 6 do protokołu.

3) Ustalenie górnych stawek opłat za świadczone usługi komunalne w zakresie 
wywozu nieczystości płynnych i stałych

Burmistrz Dobrej p. Marianna Ochocka  zaproponowała ustalenie górnych 
stawek opłat za świadczone usługi komunalne w zakresie wywozu 1 m 3  odpadów 
komunalnych w wysokości: 
1) nieczystości płynne wywożone pojazdem asenizacyjnym:  8,03 zł  w tym (7% 

VAT)
2) odpady stałe: 24,61 zł  w tym (7% VAT)

      
P.  Burmistrz  dodała,  iż  przy  przyjęciu  propozycji  traci  moc  uchwała  nr 
XIX/147/2000  Rady Miejskiej Dobrej z dnia 14 listopada 2000 r.

Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Piotr Bernard 
Stencel oznajmił, że przyjęta została opinia pozytywna.
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Przewodniczący  Komisji  Socjalno  –  Społecznej  Michał  Błazełek 
przedstawił  pozytywną  opinię  do  zaproponowanych  stawek  opłat  za  usługi 
komunalne.

Przewodniczący zarządził przegłosowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia 
górnych  stawek  opłat  za  świadczone  usługi  komunalne  w  zakresie  wywozu 
nieczystości  płynnych  i  stałych,  która  została  przyjęta  przez  Radę  większością 
głosów tj. na 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania za jej przyjęciem 
głosowało 13 radnych, przeciw – 1, głosy wstrzymujące – 1.

Uchwała  nr VIII/56/03  Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 28.10.2003 r. w sprawie 
ustalenia  górnych  stawek  opłat  za  świadczone  usługi  komunalne  w  zakresie 
wywozu nieczystości płynnych i stałych stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski ogłosił 5 minutową przerwę w obradach.

Wznawiając obrady po przerwie oddał głos p. Burmistrz. 

ad: 9.
Opinia w sprawie celowości realizacji i dofinansowania dróg 

dojazdowych do gruntów rolnych.

Burmistrz  Dobrej  p.  Marianna  Ochocka  wyjaśniła,  iż  występując  z 
wnioskiem o ujęcie gminy Dobra do planu Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych 
na rok 2004 oraz zgłaszając prośbę o dofinansowanie modernizacji gruntowych 
dróg rolniczych musi przedłożyć opinię Rady w powyższej sprawie.

Następnie p. Burmistrz przedstawiła proponowane zadania do realizacji ze 
środków FOGR:
1. drogi o nawierzchni asfaltowej:

a) Potworów – Czajków (kontynuacja drogi z 2002 r. – Potworów) – dz. nr 
146 Potworów i nr 62, dł. zad. 2,292 km

b) Linne  –  Ostrówek  –  dz.  nr   599  i  nr  222/1,  222/2  dł.  zad.  1,900  km 
(kontynuacja z 2003 r.)
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c) Żeronice – dz. nr 15 dł. zad. 0,550 km

2. dywanik asfaltowy na podbudowie kamiennej
a) Miłkowice – dz. nr 541, dł. zad. 0,911 km

3. droga o nawierzchni tłuczniowej:
Szymany – dz. nr 109 i 110 – dł. zad. 1,295 km (kontynuacja z 2003 r. )

Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski poprosił przewodniczących Komisji 
o przedstawienie ich opinii.

Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Piotr Bernard 
Stencel i Komisji Socjalno – Społecznej Michał Błazełek przedstawili pozytywne 
opinie do propozycji realizacji dróg w gminie.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Dobrej  zarządził  przegłosowanie 
„Opinii w sprawie celowości  realizacji  i  dofinansowania dróg dojazdowych do 
gruntów rolnych”.

Opinia została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 15 radnych obecnych na sali 
podczas  głosowania  za  jej  przyjęciem  głosowało  15  radnych,  przeciw---------, 
głosy wstrzymujące-------.

Pismo  Burmistrza  dotyczące  wyrażenia  opinii  oraz  „Opinia  Rady  Miejskiej  w 
Dobrej  w sprawie  celowości  realizacji  i  dofinansowania  dróg  dojazdowych do 
gruntów rolnych” stanowią załączniki nr 8 i 9 do protokołu.

ad: 10.
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.

Burmistrz Dobrej p. Marianna Ochocka odpowiedziała, że:

◄ pisma  w  sprawie  wycięcia  krzewów  przy  drogach  Potworów,  Rzechta, 
Strachocice  były  kilkakrotnie  przesyłane  do  Zarządu  Dróg  Powiatowych, 
jednak ze względu na brak środków finansowych nie można było tych zadań 
wykonać. Dodała, iż zatrudnieni pracownicy w ramach prac publicznych, po 
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wykonaniu zaplanowanych prac budowlanych zostaną skierowani do wycinki 
krzewów przy drogach.

P. Andrzej Piątkowski – radny Rady Powiatowej w Turku poinformował o 
przeprowadzonych  rozmowach  z  p.  Woźnicką  z  Zarządu  Dróg  w  Turku  i 
potwierdził  brak  środków  na  czyszczenie  rowów.  Przedstawił  informację  o 
realizacji programu „ROWY”, który częściowo jest finansowany z Powiatowego 
Urzędu Pracy. Stwierdził, że program ten będzie kontynuowany w następnym roku, 
a pracownicy zatrudnieni w ramach prac interwencyjnych będą wykonywać prace 
porządkowe w rowach przydrożnych.

P.  Andrzej  Piątkowski  oznajmił,  iż  p.  Woźnicka  w  odpowiedzi  na 
interpelacje radnych poinformowała o zawartej umowie na naprawę przełomu na 
drodze powiatowej we wsi Józefów do końca bieżącego roku. 

Radny przedstawił także trudną sytuację finansową szpitala powiatowego w 
Turku.

◄ na zapytanie dotyczące pomocy osobom samotnym p. Burmistrz poprosiła o 
udzielenie odpowiedzi przez p. Elżbietę Pawłowską – kierownika Miejsko - 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dobrej.

P. Elżbieta Pawłowska przedstawiła sytuację w zakresie pomocy społecznej 
tj. możliwość wydatkowania kwoty ok. 4.000 zł miesięcznie na świadczenia dla 
starających  się  średnio  40  rodzin  miesięcznie.  W  okresie  zimowym  co  roku 
ośrodek udziela pomocy osobom samotnym, często we współpracy z samorządami 
wiejskimi.

Oznajmiła, iż na wniosek osoby samotnej opiekunki zatrudnione w ośrodku 
mogą dodatkowo udzielić pomocy osobie samotnej,  gdyż kadrowo ośrodek jest 
przygotowany do udzielenie pomocy potrzebującym.

Zaapelowała, aby wszyscy mieszkańcy zgłaszali do MGOPS informacje o 
osobach samotnych, potrzebujących pomocy, ponieważ często one same nie mogą 
o pomoc prosić. 
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Dodała,  że  w  chwili  obecnej  wprawdzie  brak  jest  w  gminie  mieszkań 
socjalnych,  jednak  dla  bardzo  potrzebujących  jest  możliwość  umieszczenia  w 
Domu Pomocy Społecznej w Skęczniewie.

Radny  Henryk  Gręzicki  oświadczył,  iż  chce  wiedzieć  jak  gmina 
przygotowana jest do zimy, aby w określonym czasie udzielić ewentualnej pomocy, 
a interpelację zgłosił w imieniu radnych i mieszkańców.

P. Elżbieta Pawłowska stwierdziła, że Miejsko – Gminny Ośrodek Pomocy 
Społecznej w Dobrej nie posiada informacji o osobach potrzebujących dodatkowej 
pomocy niż ta, która jest udzielana.

Radny  Henryk  Gręzicki,  zauważył,  że  nie  wszystkie  osoby  przyjdą  do 
ośrodka  po  pomoc.  Wyraził  opinię  o  konieczności  większego  zaangażowania 
pracowników w znajdowaniu ludzi potrzebujących tej pomocy.

Pani  Elżbieta  Pawłowska  –  kier.  MGOPS  powtórnie  zaapelowała,  aby 
wszyscy mieszkańcy, radni, sołtysi przekazywali do ośrodka informacje o osobach 
potrzebujących pomocy.

Radny  Paweł  Janicki  podziękował  radnemu  powiatowemu  za  udzieloną 
odpowiedź  w  sprawie  wycinki  krzewów  w  rowach  przydrożnych,  jednak 
stwierdził, że jest ona niezadawalająca.
Zwrócił uwagę na małe zaangażowanie radnych powiatowych w sprawy gminy. 
Zauważył, iż radny Zbigniew Miklas nie był obecny na żadnej sesji Rady Miejskiej 
w Dobrej.

P. Andrzej Piątkowski wyjaśnił, że Starostwo Tureckie posiada oznaczone 
środki, które w dużej części przeznaczone zostały na naprawy dróg. Oświadczył, 
że również gmina Dobra dużo korzysta ze środków powiatowych. Zaproponował, 
aby  pracownicy  zatrudnieni  w  ramach  prac  interwencyjnych  dokonali  wycinki 
krzewów. Przyznał, iż wycinka taka oczyści rowy jedynie na okres dwóch lat.  
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ad: 11.
Wolne wnioski.

Pani  Barbara  Chorąziak  (soł.  Chrapczew)  prosiła  o  wyjaśnienie  sprawy 
opieki zdrowotnej na terenie gminy Dobra przez lekarza rodzinnego.
Przedstawiła  sytuację  chorego  ze  wsi  Chrapczew,  który  miał  problem  z 
uzyskaniem pomocy lekarskiej.

Radny  Henryk  Gręzicki  zgłosił  wniosek w  sprawie  przeprowadzenia 
kontroli działalności Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dobrej 
przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w Dobrej.

Pan  Piotr  Czernichowski  –  kierownik  Posterunku  Policji  w  Dobrej 
zaproponował,  aby zgłaszano informacje o udzielenie pomocy potrzebującym – 
radni także, a nie wnoszono uwagi do pracy ośrodka, gdy nikt nie przekazał takiej 
informacji.

Radny  Henryk  Gręzicki  zwrócił  uwagę,  iż  kierownik  posterunku  nie 
powinien ganić radnego za jego postępowanie, gdyż nie jest to jego rolą. Wyjaśnił, 
iż  nie  zgłosił  swoich  uwag  do  pani  kierownik  Miejsko  –  Gminnego  Ośrodka 
Pomocy  Społecznej  w  Dobrej,  lecz  wyraził  opinię  mieszkańców,  których 
reprezentuje.

Pani Marianna Ochocka – Burmistrz Dobrej wyjaśniła, że na terenie gminy 
funkcjonuje zespół opieki medycznej „CYRULIK”, z którym gmina ma podpisaną 
umowę o wynajem lokalu, jest także stomatolog i ginekolog.
Poinformowała  o  zasadach  wybierania  lekarza  pierwszego  kontaktu,  który 
powinien  być  dostępny  dla  swojego  pacjenta  24  godziny,  z  braku  kontaktu  z 
lekarzem wzywa się pogotowie ratunkowe.

W przypadku uwag do obsługi medycznej wybranego lekarza rodzinnego 
każdy pacjent może swoje uwagi, sprecyzowane na piśmie zgłosić do Narodowego 
Funduszu Zdrowia, który kompetentnie wyjaśni sprawę.
Również gmina może przekazać takie uwagi do pracy lekarza przedstawione na 
piśmie.  P.  Burmistrz zwróciła  uwagę,  że  gmina nie jest  stroną w rozstrzyganiu 
sporów pacjenta z lekarzem. 
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P.  Burmistrz  dodając  informację  do  zapytania  radnego  H.  Gręzickiego 
stwierdziła,  że  choć  gmina  nie  posiada  pomieszczeń  socjalnych  to  w  bardzo 
trudnych sytuacjach mogą zostać wykorzystanie lokale komunalne znajdujące się 
w budynkach zlikwidowanych szkół. Oznajmiła, iż gmina będzie pomagać osobom 
potrzebującym tej pomocy, jednak musi otrzymać o nich informacje.

Następnie p. Burmistrz przedstawiła sprawę wykupu mienia pożydowskiego 
tj. plac targowy i park przy ul. Narutowicza. Poinformowała o żądanej kwocie za 
powyższe nieruchomości w wys. 55.000,- zł, która może być negocjowana.
Prosiła radnych o opinię dot. wykupu, gdyż jest ona związana z zaplanowaniem 
odpowiednich kwot w budżecie gminy.

Przewodniczący Komisji Budżetowej i Mienia Komunalnego Piotr Bernard 
Stencel  zaproponował  omówienie  powyższej  sprawy na  posiedzeniach  komisji. 
Wyraził opinię, iż jest to zbyt szeroki temat, aby został rozważony na szybko.

Radny Paweł Janicki podał propozycję rozważenia przedstawionej sprawy 
w  jak  najbliższym terminie  np.  na  dzisiejszej  sesji.  Zauważył  duże  zmiany  w 
cenach proponowanych przez Wyznaniową Gminę Żydowską za wykup działek. 
Prosił, aby p. Burmistrz zwróciła się o poradę do Starostwa Powiatowego Turek, 
gdyż tam sprawa została  rozwiązana bez  wydawania  środków –  przekazano w 
zamian inny plac oraz ustawiono pomnik w miejscu starej synagogi.

Radny zaproponował otworzenie jadłodajni dla osób bezdomnych w byłym 
budynku  biura  Zakład  Gospodarki  Komunalnej  i  Mieszkaniowej  w  Dobrej 
znajdującym się przy placu targowym „zieleniak”.

W związku z tym, że porządek VIII sesji Rady Miejskiej w Dobrej został 
wyczerpany  o godz. 1030 przewodniczący Eugeniusz Żerkowski zamknął obrady 
VIII sesji Rady Miejskiej w Dobrej dziękując wszystkim za przybycie i udział w 
obradach.

 

        Protokołowała :           Przewodniczył :
Przewodniczący 

  I n s p e k t o r           Rady Miejskiej w Dobrej 
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  /-/ Barbara Kominiarczyk                                   /-/ Eugeniusz Żerkowski 
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